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ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 

НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

ШУМЕН 

 

 

П И Т А Н Е 

 

от Наталия Стефанова – Общински съветник ПП „НФСБ“ 
 
ОТНОСНО: ОБЩИНСКИ ФОНД ИН ВИТРО 

 

 

Уважаеми г-н Кмет, 
 
 
 Във връзка със създадения фонд ИН ВИТРО и провелата се комисия,  
одобрила  постъпилите заявления, моля за следната справка: 
 
1.Изплатени ли са средствата на одобрените кандидати? 
2.Какъв е размерът на изразходваната сума до 01.09.2019год? 
3.Какъв е остатъкът от общия размер на фонда? 
4.Защо не е направена разяснителна кампания за второто тримесечие за 
прием на документи за кандидатстване? 

5.Има ли постъпили нови заявления за кандидатстване към дата 

01.09.2019год. 

 
 
Моля, към отговора да приложите решението на първото заседанието на 
комисията  Ин витро. 
 
 
 
 
 
04.09.2019год.       С уважение: 
гр.Шумен        Наталия Стефанова 
 
 

 
 
 

 


